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APINDEP ha celebrai 
eis seus 10 any s 
L'associació APINDEP ha començat l'any 
amb una assemblea general de socis per 
informar de la necessitat d'esdevenir fun-
dacló, degut ja que això ens facilitarla molt 
dur a terme els nostres futurs objectius. En 
un principi tothom va estar-hi d'acord i per 
tant ara estem fent tots els passes següents 
per poder fer-ho realitat. 

Les activitats / Les actlvitats que hem 
anat fent durant aquest any s'han centrat en 
les teràpies de psicologia, fisioteràpia, 
logopèdia i reeducado, a més d'aprofundir en 
l'assessorament a les families sobre diferents 
temes que preocupen. A més, el grup de Heu-
re ha funcionat quinzenalment. També s'han 
fet algunes sortides de cap de setmana, 
potser la més destacada va ser la de la neu. 

Durant el mes de juliol es va dur a terme el 
casal d'estiu al Club Font d'Abril i, a més, 
s'han fet trobades i/o reunions amb diferents 
entitats, administracions, politics, professio-
nals de l'educació amb l'objectiu de millorar 
entre tots la vida quotidiana de les persones 
amb discapacitat. El passat mes d'abrii vàrem 
inaugurar el nou locai, gracies a un conveni 
amb la Caixa de Manlleu i l'Ajuntament de 
Sta. Eulalia de Ronçana, amb l'assistència de 
la directora de l'ICASS, la senyora Montse 
Cervera, el senyor Jacint Sala, director de l'o-
bra Social 1 Cultural de la Caixa de Manlleu, i 
de diferents autoritats locals i d'altres pobles 
veins, conciutadans del nostre pöble, socis... 
Tots junts vàrem gaudir d'un petit espectacle 
protagonitzat pels nostres joves aixi com d'un 
epistolari. Ja en el mes d'agost ens van 
aprovar un pia d'ocupació en el quai hi van 
poder entrar a treballar sis persones, una de 
les quals és discapacitada. L'objectiu del pía 
es fer un estudi de les possibilitats de treball 
de les persones amb discapacitat a les em-
preses ordinàhes. 

Any Europeu de les persones 
arhh discapacitat / Estem en 
l'any europeu de la persona amb discapaci-
tat i ens trobem davant una gran paradoxa: 
Aquest curs ens hem trobat que molts nois/es 
han estât derivats a les escoles d'educació 
especial, però no per les seves necessitats 
sinó perqué l'administració no disposa deis 
mitjans humans ni materials perqué aquests 
nois/es puguin seguir a les seves escoles 
ordinàries juntament amb els seus com-
panys. Amb aquesta postura no volem dir 
que no funcionin les escoles d'educació 
especial, sinó més aviat al contrari. Però hem 
de tenir present que aqüestes escoles exis-
teixen per atendre uns perfils determinats de 
nois/es i no pas tots els que no pot atendre 
l'escola ordinaria per falta de recursos. A 
conseqüéncia d'aquestes derivacions sis-
temàtiques, el que està passant és que les 
escoles d'educació especial es troben des-
bordades i no poden dur a terme els seus 
objectius amb els alumnes. Realitats com 
aquesta ens fan adonar que la integració real 
no es duu a terme tot i està contemplada per 
la Ilei. Encara que ens sap greu que no es 
compleixi, per altre banda intentem veure la 
part positiva: ens fa veure que associacions 
com la nostra han de seguir vetllant perqué a 
aqüestes persones se'ls concedeixin tots els 
recursos i suports necessaris per poder 
gaudir d'una vida tan normalitzada com si-
gui possible, dins de les seves possibilitats. 

BONES FESTES I FINS L'ANY QUE VE. 
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